
 

 

 

 

Resum Ple 15 d’abril 2024 

Aquest dilluns a la tarda es va dur a terme una sessió extraordinària que tenia com una 
de les principals mo vacions celebrar el sorteig, dins del termini establert del calendari 
electoral, de les meses amb mo u de les eleccions al Parlament de Catalunya del 12 de 
maig. 
 
El ple va incloure també a l’ordre del dia un parell d’assumptes urbanís cs, en relació a 
una nova aprovació provisional del Pla especial de la nova fase d’explotació del dipòsit 
de Can Mata, i a la verificació del text refós de les normes subsidiàries dels accessos a 
la zona de Mas d’en Pi. 
 
La sessió va donar llum verda també amb el vot favorable de tots els grups 
l’actualització del reglament de teletreball del personal municipal. 
 
Preus 2024 de la piscina municipal 
 
A la part final, també es va aprovar l’ordenança reguladora del preu públic del servei de 
la piscina municipal, que ndrà un increment del 10% en les tarifes d’abonaments i 
entrades. També s’inclou una diferenciació entre les persones usuàries, establint un 
augment del 25% per als no empadronats. 
 
La revisió de preus va generar alguna discrepància amb l’oposició en relació a les tarifes 
de l’any anterior i el percentatge d’augment que s’aplica al 2024. 
 
La proposta del govern va comptar amb el vot nega u del grup de Junts pels Hostalets, 
que va expressar la seva disconformitat en relació a compensar les inversions 
realitzades a la instal·lació amb l’augment de preus, i també van qües onar els 
resultats del tancament pressupostari pel que fa a ingressos i pèrdues. 
 
Durant el transcurs del punt es va informar que abans d’iniciar la temporada d’es u es 
pretén subs tuir la gespa natural amb gespa ar ficial a bona part de la instal·lació, una 
solució per reduir els costos de manteniment i la despesa d’aigua. També es va 
assenyalar que s’està a l’espera de les mesures i criteris que pugui establir el Govern  
de la Generalitat en les properes dates sobre la ges ó de les piscines municipals d’es u 
en el context de sequera. 
 
Després d’un torn obert al públic, l’alcalde Gerard Parcerisas va cloure la sessió 
avançant que el proper ple municipal es preveu celebrar-lo el dimecres 15 de maig. 


